
PROTOKÓŁ Nr XLVI/18
z obrad XLVI sesji 

Rady Miejskiej w Pyrzycach 
z dnia 22 LUTEGO 2018 r.

godzina rozpoczęcia - 13:06;
godzina zakończenia – 13:54;

Do punktu 1 porządku
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady XLVI sesji Rady Miejskiej
w Pyrzycach zwołanej na dzień 22 lutego 2018 r. godz. 13:00.

Witam  serdecznie  Państwa  Radnych,  Panią  Burmistrz  wraz
z współpracownikami,  wszystkich  obecnych  gości  i  osoby,  które  oglądają  nas  za
pośrednictwem internetu i telewizji.  

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15-stu radnych, obecnych jest 11,
nieobecni:

- Radny Dariusz Jagiełło,
- Radny Wojciech Łubiarz,
- Radny Jerzy Wroński,
-  Radny  Mirosław  Wyrodek,  co  stanowi  kworum  do  podejmowania

prawomocnych uchwał.

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu;
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu;
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 
porządku obrad:
1) Autopoprawki do druku Nr 472/18 będzie to druk Nr 472A/18,
2) Projektu  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla

niepublicznych  i  publicznych  przedszkoli,  innych  form  wychowania
przedszkolnego,  szkół  prowadzonych  przez  inne  niż  Gmina  Pyrzyce  osoby
prawne  lub  osoby  fizyczne,  trybu  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania
i wykorzystywania oraz terminu i sposobu ich rozliczania (Druk Nr 473/18).

1



Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Tuż przed sesją otrzymaliśmy informację, że
zaproszeni goście ze Starostwa Powiatowego w Pyrzycach nie zjawią się na sesji,
więc  nie  będą  mogli  uczestniczyć  w  punkcie  6,  czyli  informacji  o  stanie  dróg
i chodników powiatowych. Był zaproszony również Pan Kierownik Zarządu Dróg
Województwa wobec tego składam propozycję, żeby jednak ta dyskusja się odbyła,
ale na sesji następnej. Myślę, że zaprosimy ponownie przedstawicieli ze Starostwa,
abyśmy mogli odbyć tą dyskusję, bo jest szereg pytań, te sprawy łączą się również
z drogami  wojewódzkimi,  więc  żeby  nie  omawiać  dzisiaj  samych  dróg
wojewódzkich to myślę, że moglibyśmy to zrobić łącznie, tym bardziej, że na miesiąc
marzec mamy zaplanowaną informację z dróg gminnych, czyli powrócimy do tego,
co było w roku poprzednim, dyskutowaliśmy również na jednej z sesji o sprawach
związanych  z  drogami  gminnymi,  powiatowymi  i  wojewódzkimi.  Jest  to  mój
wniosek  o  wyprowadzenie  tego  punktu  i  przesunięcie  go  na  następną  sesję,  na
miesiąc marzec.

Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  – Poddał  pod  głosowanie  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do Druku Nr 472A/18.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Autopoprawka została wprowadzona do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  trybu udzielania
i rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  i  publicznych  przedszkoli,  innych  form
wychowania przedszkolnego, szkół prowadzonych przez inne niż Gmina Pyrzyce
osoby  prawne  lub  osoby  fizyczne,  trybu  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania
i wykorzystywania oraz terminu i sposobu ich rozliczania (Druk Nr 473/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  wniosek
o wyprowadzenie  z  porządku  obrad  „Informacji  o  stanie  dróg  i  chodników
powiatowych  i  wojewódzkich,  planowanych  inwestycjach  oraz  harmonogram
oczyszczania ulic powiatowych i wojewódzkich znajdujących się na terenie Gminy
Pyrzyce na 2018 rok” (Druk Nr 469/18) i przesunięcie go na kolejną sesję marcową.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 10; przeciw – 1; wstrzymało się - 0; 

Informacja została wyprowadzona z porządku obrad i będzie tematem obrad sesji
marcowej.
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Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Zaproponował,  aby  autopoprawka  była
omawiana w punkcie,  w którym była zaplanowana, natomiast jako ostatni  punkt
merytoryczny będzie omawiany Druk Nr 473/18, jednocześnie numeracja od punktu
7 przesunie się o jeden, czyli punkt 7 będzie punktem 6.

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Do punktu 3 porządku
Przyjęcie protokołu z obrad XLIV, XLV Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  –  Poinformował, że protokoły były wyłożone
do wglądu w Biurze Rady.

Nie wniesiono uwag do protokołów.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  –  Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Protokół został przyjęty.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  –  Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z obrad XLV sesji Rady Miejskiej.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Protokół został przyjęty.

Do punktu 4 porządku
Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc.

Kalendarz spotkań Burmistrza Pyrzyc od dnia 27 stycznia 2018 r. do 21 lutego 2018r.
stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Nie wniesiono zapytań do przedstawionej informacji Burmistrz Pyrzyc.

Do punktu 5 porządku
Interpelacje, zapytania Radnych na piśmie.

Radny Mariusz Majak – Proszę o udzielenie informacji :
1) na temat zamierzonych działań Burmistrza Pyrzyc zmierzających do poprawy

stanu  parku  przy  ul.  Mickiewicza,  w  którym  usytuowany  jest  czołg.  Czy
w najbliższym  czasie  planowana  jest  renowacja  czołgu  i  armat?  Czy
planowana jest  poprawa stanu ścieżek  spacerowych  w parku i  ławek tam
usytuowanych? Czy zaplanowana jest budowa parku linowego? Jeżeli tak, to
proszę  o  informację,  z  jakich  środków zadanie  to  ma być  finansowane  ze
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względu na fakt, iż w budżecie gminy na 2018 r. nie przewidywano takich
wydatków inwestycyjnych i w zmianach, które dokonywaliśmy na początku
tego  roku  również  takiego  zadania  nie  ma.  Natomiast  już  w  obiegu
medialnym pojawia się informacja, radni nie mają takiej wiedzy skąd środki
na pewnego rodzaju inwestycje.

2) Nieporządku przy ul. Szkolnej na nieruchomościach po dawnej szkole nr 1
i późniejszym  Pyrzyckim  Młodzieżowym  Domu  Kultury  oraz  przy  sali
gimnastycznej.  Są tam nieuprzątnięte  liście,  chyba z jesieni ubiegłego roku,
porozrzucane różne przedmioty na czele z fotelem, który tam stoi od jakiegoś
czasu porzucony. Bardzo źle wyglądają te nieruchomości, widok jest bardzo
kiepski,  bardzo  bym  prosił  o  interwencję  Straży  Miejskiej.  Składam  tą
interpelację, ponieważ stan ten trwa od dłuższego czasu, nie trwa ten stan od
tygodnia, dwóch, ale od dłuższego czasu, nie widać tam reakcji odpowiednich
służb.

3) Dotyczy  mieszkańców  Obromina  z  części  wsi  pominiętej  przy  ostatniej
poważnej inwestycji przy budowie drogi w Obrominie. Mieszkańcy skarżą się
na  zły  stan  tej  drogi,  pytają  co  dalej,  czy  będzie  ona  w  jakiś  sposób
remontowana i skarżą się również na brak odpowiedzi na składane pisma.
Proszę bardzo o informację w tym zakresie. 

Interpelacje na piśmie stanowią załącznik Nr 9 do protokołu.

Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji.

„Informacji  o  stanie  dróg  i  chodników  powiatowych  i  wojewódzkich,
planowanych inwestycjach oraz harmonogram oczyszczania ulic powiatowych
i wojewódzkich znajdujących się na terenie Gminy Pyrzyce na 2018 rok” (Druk
Nr 469/18) 

Informacja stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

Informacja wyprowadzona z porządku obrad i przeniesiona na miesiąc styczeń na wniosek
Przewodniczącego Rady.

Do punktu 6 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu

rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  Wodociągów
Zachodniopomorskich Spółka z o.o. w Goleniowie (Druk Nr 466/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska  –  Wodociągi Zachodniopomorskie Spółka
w Goleniowie  złożyły  plan  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych
w Gminie Pyrzyce na lata 2018 – 2021. Każdy z Państwa otrzymał ten plan, są z nami
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przedstawiciele  Wodociągów  Zachodniopomorskich  i  myślę,  że  jeżeli  są
jakiekolwiek pytania to na pewno Panowie odpowiedzą. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

Przewodniczący K. Edukacji,  Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – Waldemar
Lemiesz – Informuję, że Komisja Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych nie
wypracowała opinii do przedstawionych projektów uchwał i informacji,  ponieważ
na posiedzeniu komisji zwołanym na dzień 19 lutego 2018 r. na godz. 14:00 nie było
wymaganego kworum. Zaproponowano, aby przełożyć posiedzenie Komisji na inny
dzień,  jednak  nie  udało  się  ustalić  terminu,  który  odpowiadałby  większej  liczbie
członków komisji w celu uzyskania kworum, dlatego podjęto decyzję, że posiedzenie
Komisji w miesiącu lutym nie odbędzie się. Jednocześnie informuję, że „Informacja
z organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych (OSiR, PDK,
Biblioteka,  Stowarzyszenia)”,  która  zgodnie  z  planem  pracy  Komisji  Edukacji,
Bezpieczeństwa i  Spraw Społecznych miała być tematem posiedzenia  w miesiącu
lutym, zostaje przeniesiona na miesiąc marzec 2018 r. Informacja na piśmie stanowi
załącznik nr 14 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń
wodociągowych  Wodociągów Zachodniopomorskich  Spółka  z  o.o.  w  Goleniowie
(Druk Nr 466/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLVI/408/18 stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.

Do punktu 7 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej

Nr XLIV/370/17 Rady Miejskiej  w Pyrzycach z dnia 28 grudnia 2017
roku (Druk Nr 464/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Projekt uchwały zmieniający podjętą uchwałę
budżetową  w  dniu  28  grudnia  2017  r.  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy
Pyrzyce zmieniamy w części dotyczącej naliczenia rezerwy celowej na zarządzanie
kryzysowe w związku z  tym,  że  złożyliśmy do projektu budżetu autopoprawkę,
która  spowodowała  zwiększenie  wydatków  bieżących,  a  tym  samym  o  002%
niedoszacowanie rezerwy na zarządzanie kryzysowe w związku z powyższym RIO
przystąpiła  do  postępowania  dotyczącego  stwierdzenia  w  tej  części  nieważności
uchwały. Ponieważ odbywa się to jeszcze przed posiedzeniem Kolegium  w związku
z  tym  proponujemy  sami  zrobić  tą  zmianę  zwiększając  o  8.000  zł  rezerwę  na
zarządzanie kryzysowe tak jak jest w uchwale. 
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Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa - opinia stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
sprawie zmiany uchwały budżetowej Nr XLIV/370/17 Rady Miejskiej w Pyrzycach
z dnia 28 grudnia 2017 roku (Druk Nr 464/18).

Wynik głosowania: 
stan radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLVI/409/18 stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

Wyszedł Radny Edward Gola godz. 13:19;
Stan Radnych na sali – 10;

Do punktu 8 porządku
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy

Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 465/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – To są  zmiany budżetu i w budżecie Gminy
Pyrzyce  na  2018  rok  w  związku  z  tym,  że  jest  nowelizacja  ustawy  o  podatku
dochodowym zarówno PIT jak i CIT. Z dniem 1 stycznia nastąpiło podwyższenie
wartości środka trwałego z 3.500 zł do 10.000 zł na zakupy majątkowe, w związku
z tym,  że  w  budżecie  na  rok  2018  mamy  zaplanowane  zakupy  inwestycyjne
w kwotach powyżej 3.500 zł do 10.000 zł, zasadnym jest zmiana zapisów w uchwale
i w  załącznikach  do  uchwały.  Zmiany  będą  dotyczyły  trzech  sołectw  w  ramach
funduszu sołeckiego na zmianę z zakupów majątkowych na wydatki bieżące, to jest
w  zakresie  zwiększenia  i  zmniejszenia  wydatków,  i  oczywiście  przeniesienie
dochodów  jako  zwiększenie  i  zmniejszenie.  W  związku  z  tym,  że  zmieniła  się
również  klasyfikacja  (zgodnie  z  rozporządzeniem  Ministra  Finansów)  dochodów
propozycja  jest,  aby  przenieść  na  właściwe  paragrafy  zaplanowane  dochody
w budżecie 2018 roku.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa - opinia stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  zmian  budżetu  i  w  budżecie  Gminy  Pyrzyce  na  rok  2018  (Druk  Nr
465/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 10; za - 10, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLVI/410/18 stanowi załącznik Nr 21 do protokołu.
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Do punktu 9 porządku
 Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XLI/339/17

z dnia 28 września 2017 r. w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Lokalnego
Programu Rewitalizacji dla Gminy Pyrzyce.” (Druk Nr 467/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zmiana uchwały odnośnie „Aktualizacji
Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  dla  Gminy  Pyrzyce”  dotyczy  opinii  wydanej
przez  Urząd  Marszałkowski,  który  przyjęty  przez  nas  program  opiniuje,  jest  to
obligatoryjne  i  po  wydanej  opinii  otrzymaliśmy  konieczność  skorygowania  tego
programu w następującym zakresie:

 szczegółowego uzasadnienia wyboru obszaru rewitalizacji Gminy Pyrzyce;
 poszerzenia  listy  projektów  rewitalizacyjnych  o  projekty  tzw.  „miękkie”

skierowane na aktywizację społeczną i zawodową mieszkańców;
 uzupełnienia  listy  projektów  rewitalizacyjnych  o  szczegółowy  opis  oraz

wskaźniki rezultatu i produktu. Ponadto, ponownie zostały zweryfikowane
możliwości  pozyskania  dofinansowania  na  realizację  działań,  zgodnie
z aktualnym SZOOP;

 poszerzenia  opisu  procesu  partycypacji  społecznej  przy  opracowaniu
Aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji.

Tak też uczyniliśmy, Aktualny Programu Rewitalizacji został uzupełniony i dlatego
konieczna jest dokonana zmiana tego programu i zmiana tej uchwały.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 23 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/339/17 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie
przyjęcia  „Aktualizacji  Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  dla  Gminy  Pyrzyce.”
(Druk Nr 467/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 10; za -10, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLVI/411/18 stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. 

Do punktu 10 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie

bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  nieruchomości  stanowiącej  własność
Gminy Pyrzyce (Druk Nr 471/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do protokołu.
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Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Prosimy  o  udzielenie  bonifikaty  dla
sprzedaży nieruchomości naszej gminnej znajdującej się w miejscowości Nieborowo,
która fizycznie jest nieruchomością wspólną, w dokumentach te dwie nieruchomości
(nasza i  prywatną) są wydzielone.  W związku z tym, że właściciel  drugiej  części
nieruchomości wystąpił o możliwość zakupu nieruchomości i taka uchwała została
podjęta  w  sierpniu  2016  r.,  przygotowaliśmy  wszystkie  dokumenty  odnośnie
sprzedaży w trybie bezprzetargowym. Nasza część, która jest częścią otrzymaną po
komunalizacji w 1993 r. nie była nigdy przez Gminę Pyrzyce remontowana, żadne
nakłady  nie  były  ponoszone,  właściciel  był  zmuszony  do  tego,  żeby  dokonać
remontu (w szczególności dachu), ponieważ ze względów technicznych nie można
było  tego  oddzielić.  W  związku  z  tym  faktem  i  od  momentu  pozyskania  przez
Gminę budynku nie ponoszenia przez nas żadnych nakładów, proponuję udzielenie
bonifikaty dla nabywcy w wysokości 60%. Jeżeli  są pytania to bardzo proszę, ale
temat szczegółowo omawialiśmy na Komisji Budżetu. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 26 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pyrzyce (Druk Nr 471/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 10; za -10, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLVI/412/18 stanowi załącznik Nr 27 do protokołu. 

Do punktu 11 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXV/234/16

Rady  Miejskiej  w  Pyrzycach  z  dnia  31  sierpnia  2016  r.  (Druk  Nr
472A/18).

Projekt uchwały Druk Nr 427A/18 stanowi załącznik Nr 28 do protokołu. 
Projekt uchwały Druk Nr 427/18 stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zmiana uchwały dotyczy omyłki, która
była w zapisie, w podstawie w roku 2016 r., chodziło o nieruchomość zabudowaną,
a w  druku  poprzedniej  uchwały  była  nazwa   nieruchomości  niezabudowanej.
Autopoprawka dotyczy miesiąca 31 sierpnia i nie 31 września jak było pierwotnie.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 30 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.
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Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/234/16 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 31
sierpnia 2016 r. (Druk Nr 472A/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 10; za - 10, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLVI/413/18 stanowi załącznik Nr 31 do protokołu.

Do punktu 12 porządku
Projekt uchwały w sprawie zawarcia kolejnej umowy na okres 3

lat,  na  najem  lokalu  użytkowego  o  pow.  223  m2 usytuowanego  na
części  działki  nr  153/1,  położonej  w  obrębie  0008  miasta  Pyrzyce
z przeznaczeniem  na  działalność  statutową  Pyrzyckiego
Stowarzyszenia Klubu Abstynenta „KROKUS” (Druk Nr 468/18). 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do protokołu.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 33 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zawarcia  kolejnej  umowy na okres 3 lat,  na najem lokalu użytkowego
o pow. 223 m2 usytuowanego na części działki nr 153/1, położonej w obrębie 0008
miasta  Pyrzyce  z przeznaczeniem  na  działalność  statutową  Pyrzyckiego
Stowarzyszenia Klubu Abstynenta „KROKUS” (Druk Nr 468/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 10; za -10, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLVI/414/18 stanowi załącznik Nr 34 do protokołu. 

Do punktu 13 porządku
Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność

burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 470/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 35 do protokołu.

Przewodnicząca  K.  Rewizyjnej  –  Małgorzata  Piotrowska  –  Projekt  uchwały  był
procedowany  na  Komisji  Budżetu  i  Rolnictwa.  Sprawa  dotyczy  skargi  Zarządu
Nieruchomością  Wspólną  ul.  Dąbrowskiego  8  na  działalność  Pani  Burmistrz
w zakresie  nie  wydanych decyzji  administracyjnych,  w zakresie  opłaty  i  sposobu
zagospodarowania, w zakresie niezabezpieczenia danych osobowych ani możliwości
składania  deklaracji  przez  mieszkańców  bądź  wspólnoty,  deklaracji  o  wyborze
sposobu segregowania bądź nieczystości. W uzasadnieniu Komisja wyjaśniła każdy
zarzut i na dzień komisji mieliśmy informację, że Wspólnota złożyła deklarację po
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wyjaśnieniach,  więc pomiędzy posiedzeniem Komisji  Rewizyjnej  a dzisiejszą sesją
sprawa  została  jakby  wyjaśniona,  uzupełnione  informacje,  a  skarga  wynikała
z nieświadomości,  z  niewiedzy,  co  do  przepisów  wprowadzonej  nowej  ustawy
z dniem 21 stycznia.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 36 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 470/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 10; za -10, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLVI/415/18 stanowi załącznik Nr 37 do protokołu. 

Do punktu 14 porządku
Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji

dla  niepublicznych  i  publicznych  przedszkoli,  innych  form
wychowania  przedszkolnego,  szkół  prowadzonych  przez  inne  niż
Gmina  Pyrzyce  osoby  prawne  lub  osoby  fizyczne,  trybu  kontroli
prawidłowości  ich  pobrania  i wykorzystywania  oraz  terminu
i sposobu ich rozliczania (Druk Nr 473/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 38 do protokołu.

Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Robert Betyna  – Jest to uchwała z gatunku tych, które
wymagają  uaktualnienia  po  wprowadzeniu  reformy  oświaty.  W  związku
z omawianą  reformą  ustawa  o  finansowaniu  zadań  oświatowych  (tak  się  teraz
nazywa ten dokument)  została wprowadzona,  wobec tego musieliśmy uaktualnić
podstawę  prawną  istniejącej  już  podobnej  uchwały  i  w  tej  uchwale  nastąpiły
niewielkie  uściślenia,  doprecyzowania,  poza  tym istota  uchwały  została  ta  sama,
zostaliśmy zobligowani do uaktualnienia tej uchwały.

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 39 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  trybu udzielania  i  rozliczania dotacji  dla niepublicznych i  publicznych
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół prowadzonych przez
inne  niż  Gmina  Pyrzyce  osoby  prawne  lub  osoby  fizyczne,  trybu  kontroli
prawidłowości  ich  pobrania  i wykorzystywania  oraz  terminu  i sposobu  ich
rozliczania (Druk Nr 473/18).
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Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 10; za -10, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLVI/416/18 stanowi załącznik Nr 40 do protokołu. 

Do punktu 15 porządku
Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Jeżeli  chodzi  o  pierwsze  pytanie  –
udzielenie  informacji  na  temat  czołgu,  ścieżek,  budowa  parku  linowego,  które
pojawiają się w informacji publicznej, a w szczególności facebook (też czytałam te
wszystkie informacje). Powiem tak – nasz czołg od dłuższego czasu (chyba w latach
swojej świetności, po wprowadzeniu wyglądał wtedy bardzo dobrze) jest w stanie
takim jakim jest, czyli złym, ponieważ ma bardzo dużą część brakujących elementów
i wymaga  całkowitej  renowacji.  Takiej  renowacji  nie  jesteśmy  w  stanie  na  ten
moment  się  podjąć,  ponieważ są  to  duże środki  finansowe.  Mieliśmy propozycję
muzeów, różnych fundacji  do tego,  żeby przekazać ten czołg, te  podmioty, które
występowały to bardzo chętnie ten czołg wyremontują, ale oczywiście zabiorą, więc
za mojej kadencji taka zgoda nie została wydana i tak nasze rozmowy się kończyły
w przypadku,  kiedy  już  pojawiała  się  propozycja  przejęcia  czołgu.  Czołg  był
doraźnie  czyszczony  i  tak  też  będzie  doraźnie  wyczyszczony  w tym roku przez
pracowników Urzędu jak również wspólnie z udziałem Spółki PPK. Również były
sprzątane uliczki,  były  remontowane ławki  w parku i  takie  doraźne czyszczenie,
mycie, sprzątanie tego czołgu ono takie będzie. Teraz również już zostały sprzątnięte
tablice  i  zostały  zamówione  nowe,  ale  jak  wiemy  mamy  ustawę  o  zakazie
propagowania komunizmu, która dotyczy nazwy ulic, jak również teraz i budowli.
Dostaliśmy  pismo  od  Wojewody,  czy  takie  budowle  na  terenie  Gminy  Pyrzyce
występują, więc ja odpowiedziałam, że takich budowli (jeżeli chodzi o propagowanie
komunizmu) nie mamy biorąc pod uwagę nasz czołg, który nigdy nie uczestniczył
w żadnych działaniach wojennych, ani nie jest miejscem pamięci, tak jak te tablice,
które kiedyś zostały zawieszone. Takie działania podjęliśmy, ale pomimo wszystko
wczoraj  wpłynęło  pismo  do  Przewodniczącego  Rady,  który  pewnie  dzisiaj  by
Państwu  je  zaprezentował,  a  ja  w  tym  momencie  je  odczytam  skoro  mamy
wywołany temat, a jest to dość istotne i ważne. Wystąpiło do nas Muzeum Oręża
Polskiego w Kołobrzegu i  dotyczy to  przyjmowania sprzętu  ciężkiego w ramach
ustawy dekomunizacyjnej. Odczytała pismo, które stanowi załącznik Nr 40 do protokołu.
Jak widzimy pierwsze pismo, które wczoraj wpłynęło od Muzeum w Kołobrzegu
skierowane jest w związku z czołgiem, który posiadamy na terenie Gminy Pyrzyce.
Jak ta sprawa się zakończy to trudno mi powiedzieć,  czy zostanie przyjęta przez
Wojewodę nasza informacja, że my takich miejsc pamięci (patrz: czołg, czy innych
pomników) nie mamy, czy skończy się tak jak z ul. 2 Marca, która pomimo naszych
opinii,  naszej  uchwały,  została zmieniona na ul.  Ulmów, a jednocześnie uchwała,
którą  przyjęliśmy  w  grudniu  została  przez  Wojewodę  Zachodniopomorskiego
opublikowana,  czyli  weszła  w  życie,  a  z  drugiej  strony  jednocześnie  toczy  się
postępowanie nadzorcze u Wojewody o uchylenie tej  uchwały,  więc  sytuacja  jest
zupełnie niezrozumiała. Dlatego wystąpiłam z pismem do Pana Wojewody o pilne
wyjaśnienie  tej  sytuacji,  bo  nie  wiemy w jakim stanie  prawnym jesteśmy,  ale  tej
odpowiedzi  dzisiaj  nie  ma,  to  tylko  w nawiązaniu,  żebyście  Państwo  mieli  taką
informację.
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Natomiast,  jeżeli  chodzi  o  park  linowy,  tak  też  czytałam  te  informacje,  że  Pani
burmistrz zadeklarowała, mówiła, więc tak nie było. Przewodniczący Rady Pirissa,
którym jest Pan prof.  Rymar nie uczestniczył w tym spotkaniu, uczestniczyli  inni
członkowie tej Rady, którzy pytali o czołg, pytano o to jakie plany mamy odnośnie
parku. Ja mówiłam o tym, że nasze plany są takie, że jeżeli z tym czołgiem nie będzie
sytuacji takiej jak z ul. 2 Marca, to chcielibyśmy, żeby ze względów turystycznych
ten czołg pozostał, żeby miał swój charakter militarny. Jest to bardzo dobre miejsce
do  tego,  jak  pojawią  się  w  przyszłości  możliwości  finansowe  i  przygotowanie
projektów,  zorganizować  tam  park  linowy  i  całą  ścieżkę  edukacyjną  związaną
z militariami. Takie mamy plany, ale żadnych konkretnych działań na ten moment
nie ma i dlatego nie ma tego w budżecie, ponieważ taka decyzja nie zapadła, bo nie
mamy na to środków finansowych. Powiedziałam tylko o tym, jakie mamy plany, jak
bym chciała,  żeby to w przyszłości  wyglądało i  oczywiście,  jeżeli  byśmy do tego
tematu podeszli to na pewno Państwo byście byli o tym poinformowani, a to są tylko
takie zamierzenia, ponieważ na wszystko też trzeba znaleźć pieniądze, rozeznać co,
gdzie, jak. To stąd wynikało, ale to nie była żadna obietnica, ani żadna deklaracja, to
była  rozmowa  o  tym,  jak  widzimy  w  przyszłości  park  z  czołgiem  przy  ul.
Mickiewicza.  Wyjaśniam,  że  na  ten  moment  nic  takiego  nie  ma  poza  bieżącym,
systematycznym  oczyszczaniem  czołgu,  w  miarę  środków  finansowych,  które
posiadamy.
Jeżeli  chodzi o ul. Szkolną to jest teren prywatny i nie jest prawdą, że służby nie
podejmują żadnych działań, ponieważ podejmują.  Ostatnie podjęte działania (Pan
Komendant  przyniósł nam na piśmie)  z wczoraj  21 lutego wysłane pismo już do
inspektora nadzoru, 15 lutego pismo wysłane do właściciela, z roku 2017 też mam
informację. Po informacjach, które były wcześniej, właściciel reagował i dokonywał
uprzątnięcia,  takie ingerencje są bardzo częste przez Straż Miejską do właściciela.
W przypadku, kiedy nie podejmowane są działania przez właściciela, to wtedy już
jest to załatwione mandatowo lub w inny sposób przez sąd, ale za każdym razem
przez  interwencję  Straży  Miejskiej.  Nie  można  powiedzieć,  że  Straż  Miejska  nie
interweniuje,  faktycznie  problem  z  tym  miejscem  jest,  ale  za  każdym  razem
wychodzimy do właściciela o to, żeby ten teren był sprzątany, zresztą nie tylko to
miejsce, bo takich miejsc w mieście mamy dużo więcej i wszystkie te miejsca są przez
nas wskazywane. Zgłaszamy się do właścicieli prosimy o to najpierw polubownie,
jeżeli  się  tak  nie  da,  to  tak  jak  mówię  kończy  się  to  w  bardzo  różny  sposób,
niekoniecznie dobrze dla właściciela.
Natomiast jeśli chodzi o Obromino, nie rozumiem w pytaniu „drogi pominiętej”, czy
my zaplanowaliśmy zadanie i go nie zrealizowaliśmy? Ja sobie nie przypominam,
zadanie,  które  zaplanowaliśmy  to  była  główna  droga  w  centrum  miejscowości
Obromino, a droga, o której mówi Pan Przewodniczący Komisji Budżetu, o której
piszą mieszkańcy to jest druga droga wewnętrzna, ponieważ w tej miejscowości jest
jeszcze jedna droga wewnętrzna będąca w posiadaniu Gminy Pyrzyce. Nie możemy
mówić,  że ona została pominięta,  bo na nią nie została wykonana dokumentacja.
Jeżeli  przystąpimy do zadania,  jeżeli  będą takie plany to musimy wykonać na to
dokumentację  i  musimy  pozyskać  lub  zaplanować  środki  własne  na  wykonanie
takiej  inwestycji,  jaką  wykonaliśmy  w  centrum  miejscowości.  To  są  dwie  różne
rzeczy  i  nie  chciałabym,  żeby  używać  słowa  „pominięta”,  bo  ona  nie  została
pominięta. Mieliśmy wykonaną dokumentację w 2015 r., mówiłam o tych zadaniach,
do  których  się  przygotowujemy,  a  było  to  Obromino  i  Giżyn.  Najpierw
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wykonywaliśmy dokumentację  w Giżynie była to aktualizacja,  w Obrominie była
wykonana  nowa  dokumentacja  w  miarę  środków,  które  posiadamy.  Nie
pominęliśmy, nie mieliśmy na to możliwości finansowych i staramy się wykonywać
zadania  w  poszczególnych  miejscowościach,  które  wymagają  najszybszych,
najpilniejszych remontów, ja nie mówię, że ta droga nie wymaga, ale dokonujemy
tych wyborów cały czas i Państwo doskonale o tym wiecie.  W Giżynie też mamy
taką jedną z dróg, która też nie została wykonana, ponieważ na to też trzeba odrębną
dokumentację i po kolei, systematycznie, na to trzeba cierpliwości, ponieważ nie stać
nas na to finansowo, żebyśmy wchodząc do jednej miejscowości, mogli to zrobić, ale
rezygnujemy  wtedy  z  innych  zadań,  a  wiemy  jaką  mamy sytuację,  jeżeli  chodzi
o drogi w mieście Pyrzyce i o drogi gminne na terenach wiejskich.
Natomiast,  jeśli  chodzi  o  naprawę,  doraźnie  w  miesiącu  grudniu  był  wykonany
remont, biorąc pod uwagę warunki atmosferyczne jakie były, jak również sprzęt jaki
tą  drogą  jeździ,  czyli  ciężki  sprzęt  rolniczy.  Ona  na  pewno  dalej  nie  spełnia
wymagań mieszkańców, ale została doraźnie wyremontowana. Odpowiedź również
została udzielona i  mieszkańcy też ją otrzymali i  na poprzednią też otrzymali.  Ja
bardzo  chciałabym  wyremontować  wszystkie  drogi  w  mieście,  jak  również  na
terenach wiejskich, ale takich możliwości  nie ma (zresztą Pan Przewodniczący na
Komisji Budżetu widzi z jakimi borykamy się problemami finansowymi) nie stać jest
nas na to, żeby spełnić wszystkie oczekiwania. Ja rozumiem rozżalenie, ale te drogi
nie są od trzech lat, ja w przeciągu tej kadencji,  czyli trzech lat, w których jestem
burmistrzem nie jestem w stanie wykonać wszystkich zaniedbań, nie jestem w stanie
wyremontować  wszystkich  dróg,  chociaż  może  są  tacy,  którym  by  się  to  udało.
Patrząc  na  nasze  potrzeby  finansowe  i  potrzeby  społeczności  lokalnej  jeszcze
jesteśmy w tym momencie, w którym musimy dokonywać tak trudnych wyborów,
a proszę uwierzyć,  że  dla  mnie te  wybory są  trudne,  ponieważ tych potrzeb  jest
naprawdę bardzo dużo. Dlatego nie zgadzam się, że zostało coś pominięte, nic nie
zostaje  pominięte,  pominąć można coś świadomie,  a  tutaj  nic takiego miejsca  nie
miało.

Radny  Mariusz  Majak –  Kwestia  sformułowania  Pani  Burmistrz,  ja  pisałem
interpelację w ostatniej chwili, możemy użyć innego sformułowania, np. w części, na
której  nie  została  wykonana  budowa  drogi.  Jeszcze  dopytam,  czy  ten  remont
w grudniu  był  w  wysokości  12.000  zł,  bo  taką  informację  otrzymałem,  a  nie
sprawdzałem, bo my takich szczegółowych informacji nie mamy.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – 4.000 zł

Radny  Mariusz  Majak –  To  też  z  pierwszej  ręki  informacja,  w  pozostałej  części
dziękuję  za  udzielenie  informacji  i  nie  mam tutaj  nic  do uzupełnienia,  natomiast
bardzo proszę o taką dosyć kategoryczną interwencję na ul. Szkolnej, bo tam bardzo
źle wygląda.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ta ulica w Obrominie nie była zaplanowana
do tego remontu, więc nie była też pominięta.
Pani Burmistrz, poruszyła Pani temat ul. 2 Marca, niech Pani powie jednoznacznie
mieszkańcom, jaka to jest teraz ulica?
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Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Bardzo  chciałabym  wiedzieć,  ale  nie
umiem  odpowiedzieć,  dlatego  że  tak  jak  powiedziałam  nasza  uchwała,  którą
przyjęliśmy  w  grudniu  zmieniająca  ulicę  z  2  Marca  na  2  Marca  z  innym
uzasadnieniem  została  skierowana  do  Wojewody,  jednocześnie  skierowaliśmy
odwołanie do sądu. W związku z tym, że Zarządzenie zastępcze Wojewody, które
ukazało się 13 grudnia ono automatycznie weszło w życie, nie było tu jakiegoś czasu
oczekiwania, więc w tamtym momencie powinna być to już ul.  Rodziny Ulmów.
Natomiast  nasza uchwała została  od razu zawieszona przez   Urząd Wojewódzki
i opublikowała się 14 stycznia, a my jednocześnie mamy informację od Wojewody
Zachodniopomorskiego,  że  toczy  w  tym  temacie  postępowanie  w  kierunku
unieważnienia tej uchwały, więc są to dwie informacje sprzeczne, bo z jednej strony
zawiesza  uchwałę,  która  staje  się  prawomocna  14  stycznia,  a  z  drugiej  strony
prowadzi  postępowanie  nadzorcze  odnośnie  uchylenia.  W  związku  z  tym
wystąpiłam z pismem do Pana Wojewody o wyjaśnienie nam tej  sytuacji,  bo  nie
wiem dzisiaj  sama jako burmistrz,  czy ta ulica to  jest  ul.  2  Marca,  czy jest  to  ul.
Rodziny  Ulmów,  bo  są  sprzeczne  ze  sobą  akty  prawne.  Jak  będziemy  mieli
informację to na pewno Państwa poinformujemy i mieszkańców również, co dalej.
Jeszcze cały czas toczy się sprawa w sądzie, ponieważ wiemy (sprawdzaliśmy), że
nasze dokumenty,  odwołanie,  Wojewoda przekazał  już do sądu o rozstrzygnięcie
przez sąd naszej wątpliwości.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy jeżeli teraz ktoś chciałby się zameldować
na tej ulicy, to zostanie zameldowany na jakiej ulicy? 2 Marca, czy Rodziny Ulmów? 

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Może  dopowiem,  że  we  wszystkich
systemach po tym zarządzeniu pojawiła się nazwa Rodziny Ulmów.

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.

Do punktu 16 porządku
Wolne wnioski. 

Radny Mariusz Majak  – Może takie krótkie oświadczenie, informacja, czy prośba,
pewne zastrzeżenie do pracy Urzędu. W dniu 19 stycznia br. złożyłem interpelację
(w okresie międzysesyjnym) dotyczyła ona działalności  placówek niepublicznych,
naszych  przedszkoli  niepublicznych  i  niestety  nie  otrzymałem odpowiedzi  na  tą
interpelację w terminie, który mamy określony w statucie, jak wszyscy wiemy jest to
14 dni.  Otrzymałem odpowiedź dopiero  w dniu 12 lutego,  więc  znacznie termin
został przekroczony. Bardzo bym prosił, żebyście Państwo nie lekceważyli zapytań
i interpelacji radnych w okresie składanym między sesjami, ponieważ przynajmniej
ja  staram się  zawsze występować w ważkich  sprawach nie  w sprawach błahych
i oczekuję poważnego traktowania, zarówno ja, jak i osoby, w imieniu których często
interpeluję.

Z-ca  Burmistrza  Pyrzyc  –  Robert  Betyna –  Oczywiście  Panie  Przewodniczący
wyjaśnię  i  po  raz  kolejny  przeproszę,  bo  Pan  Przewodniczący  Mariusz  Majak
doskonale wie,  na komisji  Pan Kierownik Kędziora, który był odpowiedzialny za
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przygotowanie tej informacji przeprosił i powiedział też z czego to wynikało. Nikt
nie lekceważy Państwa Radnych, w tym przypadku faktycznie to trochę trwało, bo
były pewne decyzje,  trwały pewne prace, jest zmiana (to o czym Państwo wiecie)
systemu  oświaty,  którą  wprowadziliśmy,  są  pewne  kwestie,  które  należało
doprecyzować. Chodziło nam o to, żeby informację, którą przekażemy Radnemu, jak
i każdemu innemu, była jak najpełniejsza, jak najwłaściwsza i to z tego wynikało. Tak
jak powiedziałem, kierownik już takie przeprosimy na Pana ręce złożył, jeżeli to jest
mało to ja to powtórzę, oczywiście przepraszamy, bijemy się w piersi za to, staramy
się zawsze dotrzymywać tych terminów.

Radny Mariusz Majak – To nie chodzi o to Panie Burmistrzu, żeby się kajać itd.,
chodzi o to, że mamy pewne zapisy statutowe i od nas się pewnych rzeczy wymaga,
od niektórych na bardzo wysokim poziomie, więc chciałbym, żebyście Państwo też
w stosunku do siebie wymagali. Powiem tak, jest jeszcze takie narzędzie jak telefon,
czy  email,  albo  nawet  bezpośredni  kontakt.  Często  spotykamy  się  w  mieście,
możemy sobie powiedzieć nawet w sposób nieformalny, że np. nie udało się i termin
się przesunie, tego nie było. Ja oczywiście przeprosiny przyjmuję, ale jeżeli się tak
zdarzy,  że  coś  się  przesunie,  czy  nie  uda  się  zrobić  to  można  nawet  w  sposób
nieformalny sobie porozmawiać.

Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Robert Betyna – Ja się jeszcze do tego odniosę, bo nie
widzę  tutaj  jakiegoś  wielkiego  problemu,  chyba  naprawdę  o  to  chodziło,  żeby
zaistnieć w tym momencie, przeprosił Kierownik, ja powtórzyłem i chyba tylko o to
chodziło.

Radny  Mariusz  Majak –  Przepraszam,  ale  tego  komentować  nie  będę.  Jeżeli
Państwu zależy,  to  możemy nie  nagrywać sesji,  ja  tylko powtarzam,  jest  pewien
przepis,  sam pracuję na stanowisku urzędniczym i dla mnie jest świętością,  jeżeli
mam udzielić  interpelacji  w  terminie  14  dni  jest  to  świętość  i  wychodzi  zawsze
odpowiedź w terminie 14 dni, zapytajcie interpelujących w innej jednostce.

Przewodniczący Rady –  Paweł  Chyt  – Ja  może skomentuję  to  tak,  jeżeli  sprawa
faktycznie  wymagała  wyjaśnienia  to  może  warto  było  poczekać  i  w  pełni  tą
informację udzielić niż taką niepełną informację Panu przesłać.

Radny Mariusz Majak – Rozumiem, że Pan Przewodniczący nie uznaje tego zapisu
ze statutu?

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  – Uznaję, ale rozumiem też informację, którą
przekazał Pan kierownik i Pan Burmistrz.

Radna Małgorzata Piotrowska – Przy wypowiedzi Pana Przewodniczącego Komisji
Budżetu  odnośnie  statutu  chciałabym  poinformować  Wysoką  Radę,  jako
przewodnicząca  Komisji  Statutowej,  nasze  prace  nad  statutem  zakończyły  się
w odpowiednim momencie,  byliśmy już gotowi wprowadzić uchwałę zmieniającą
nasz statut. W związku z tym, że ustawodawca wprowadził nowe zapisy w ustawie
to  ten  statut  teraz  trzeba  przygotować  pod  kątem  tych  zmian  i  ten  statut
przedłożymy na koniec kadencji. Komisja Statutowa będzie pracowała na tyle, żeby
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nowej  kadencji  rady  przygotować  statut  zgodny  z  przepisami,  które  będą
obowiązywały od następnej kadencji, bo nas te zmiany nie dotyczą (kadencji, która
się w tej chwili kończy), dlatego Państwo nie procedowali nad tymi zmianami, które
Komisja Statutowa przez ten okres przygotowywała.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  – Poinformuję jeszcze, że oprócz pisma, które
odczytała  Pani  Burmistrz  wpłynęły  jeszcze  dwa  pisma  od  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej i w załączeniu dwie uchwały. Pisma stanowią załącznik Nr 41 i 42
do protokołu i są do wglądu w Biurze Rady.

Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach.

Do punktu 17 porządku
Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Paweł  Chyt  –  W  związku  z  wyczerpaniem
porządku obrad zamykam obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach.

Protokołowała 
Anna Piotrowska
                                                                                                 Przewodniczący Rady 

                                                                                                          Paweł Chyt
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